
 

 

Antwoorden vragen van PvdA naar aanleiding van 

correspondentie rond voormalige hockey velden Dieren 

Datum vraag: 13 mei 2019 

Indiener: Henk van Valburg 

Nummer: S19/96 

Datum antwoord: 27 mei 2019 

 

 

n.a.v. de correspondentie, aan de raad gerichte brieven: 

Brief van de Burgerinitiatiefgroep Voormalig Hockeyvelden Dieren inzake herinrichting: 

Het is Dhr. Peters van Polysport niet gelukt zijn bedrijfsplan voor 50% van het terrein voor 1 

april te presenteren. 

  

Vraag 1: 

Heeft hij uitstel gevraagd of ziet hij definitief van huur of koop van 50% van het terrein af?  

 

Antwoord: 

Er is geen uitstel aangevraagd. In het verleden is al meerdere malen uitstel gegeven. Vooraf 

is kenbaar gemaakt dat dit de laatste keer uitstel was. 

 

Vraag 2: 

Mocht hij uitstel gekregen hebben: voor hoe lang? 

 

Antwoord: 

Niet van toepassing. 

 

Vraag 3: 

Mocht hij er van af zien: wat gaat er nu gebeuren, welke stappen gaan er gezet worden en 

komt (gedeeltelijke ) bezetting van het terrein door woningbouw nu in beeld? 

 

Antwoord: 

Er wordt een nieuwe afweging gemaakt voor deze gronden. Er wordt, conform de 

structuurvisie voor Dieren, gezocht naar een functie voor recreatie en toerisme. 

 

Vraag 4: 

Vriendelijk verzoek om de Raad vooral mee te nemen in verdere ontwikkelingen rond het 

terrein van de voormalige hockeyvelden. 

 

Antwoord: 

De besluiten die het college hierover neemt worden ter kennisname met de Raad gedeeld. 

 

  
 


